

ແຈ້ງການຂອງການປະຕິບັດຕໍ່ຄວາມເປັນສ່ວນຕົວ

ແຈ້ງການສະບັບນີ້ອະທິບາຍໃຫ້ຮູ້ວ່າ ຂໍ້ມູນທາງດ້ານການແພດກ່ຽວກັບທ່ານ ສາມາດຖືກນໍາໃຊ້
ແລະເປີດເຜີຍໄດ້ແນວໃດ ແລະທ່ານສາມາດເຂົ້າເຖິງຂໍ້ມູນໄດ້ແນວໃດ.
ກະລຸນາອ່ານເບິ່ງຢ່າງລະອຽດຖືກຖ້ວນ.

ແຈ້ງການສະບັບນີ້ ອະທິບາຍໃຫ້ຮູ້ກ່ຽວກັບການປະຕິບັດຕໍ່ຄວາມເປັນສ່ວນຕົວຂອງ
ພະແນກບໍລິການມະນຸດຂອງຄາວຕີ ມາວໂນມາ (Multnomah County Department of County
Human Services). ພວກເຮົາ
ໄດ້ຖືກມອບໝາຍທາງກົດໝາຍໃຫ້ຮັກສາຄວາມລັບຂອງຂໍ້ມູນທາງດ້ານສຸຂະພາບທີ່ຖືກປ້ອງກັນຂອງທ່ານ
("ຂໍ້ມູນ") ແລະ ມອບແຈ້ງການນີ້ໃຫ້ທ່ານ.
ພວກເຮົາມີຄວາມຈໍາເປັນໃນການປະຕິບັດຕາມຂອບເຂດຂອງແຈ້ງການທີ່ມີຜົນບັງຄັບໃຊ້ໃນປັດຈຸບັນ.
ແຈ້ງການສະບັບນີ້ມີຜົນສັກສິດນັບຈາກວັນທີ 23 ກັນຍາ 2013 ເປັນຕົ້ນໄປ.
ພວກເຮົາຂໍສະຫງວນສິດໃນການປ່ຽນແປງແຈ້ງການສະບັບນີ້. ການປ່ຽນແປງຕ່າງໆຈະໄປຫາຂໍ້ມູນ
ທີ່ພວກເຮົາໄດ້ມີແລ້ວກ່ຽວກັບທ່ານ. ພວກເຮົາຈະລົງສໍານຳສະບັບປັດຈຸບັນຂອງແຈ້ງການນີ້
ຊຶ່ງມີການບໍລິການ ແລະ ອອນລາຍໜີ້ ທີ່: www.multco.us/hipaa.

ສິດທິຂອງທ່ານ

ກວດສອບ ແລະ ສໍານຳ: ທ່ານມີສິດກວດສອບ ຫຼື ສໍານຳຂໍ້ມູນຂອງທ່ານທີ່ຢູ່ໃນ "designated record set
- ຊຸດບັນທຶກທີ່ໄດ້ກໍານົດ". "designated record set" ແມ່ນກຸ່ມຂອງການບັນທຶກທີ່ໃຊ້ໃນການຕັດສິນ
ກ່ຽວກັບທ່ານ. ທ່ານອາດຈະຈໍາກັດຂໍ້ມູນ ທີ່ທ່ານສາມາດກວດສອບ ຫຼື ສໍານຳໃນສະພາບຈໍາກັດ. ຖ້າພວກເຮົາ
ຈໍາກັດສິດທິຂອງທ່ານໃນການກວດສອບ ຫຼື ສໍານຳ, ທ່ານສາມາດສອບຖາມໂດຍການຂຽນເປັນລາຍລັກ
ອັກສອນ ເພື່ອຂໍທົບທວນຄໍາຕັດສິນນັ້ນຄືນ. ສໍານຳຂອງບົດບັນທຶກ ສາມາດໃຫ້ທ່ານ ຫຼື ບຸກຄົນທີສາມໄດ້ ດັ່ງ
ທີ່ທ່ານໄດ້ກໍານົດໃນແບບຟອມທີ່ເປັນເອເລັກໂຕຣນິກ ຫຼື ເຈ້ຍ ອີງຕາມການຮຽກຮ້ອງຂອງທ່ານ ແລະເຕັກໂນ
ໂລຊີທີ່ບົດບັນທຶກໄດ້ຖືກເກັບຮັກສາໄວ້. ຄໍາຮ້ອງຂອງທ່ານຕ້ອງໄດ້ຂຽນເປັນລາຍລັກອັກສອນ. ພວກເຮົາ
ສາມາດຊ່ວຍທ່ານຂຽນຄໍາຮ້ອງໄດ້. ພວກເຮົາອາດຈະຕ້ອງເກັບຄໍາສໍານຳຫຼາຍສະບັບ.

ການແກ້ໄຂ: ທ່ານມີສິດຂໍໃຫ້ພວກເຮົາປ່ຽນຂໍ້ມູນ ໃນຊຸດບັນທຶກທີ່ໄດ້ກໍານົດ ທີ່ທ່ານເຊື່ອວ່າມັນບໍ່ຖືກຕ້ອງ ຫຼື ບໍ່
ສົມບູນ. ຄໍາຮ້ອງຂອງທ່ານຕ້ອງໄດ້ຂຽນເປັນລາຍລັກອັກສອນ ແລະ ອະທິບາຍເຫດຜົນ. ພວກເຮົາສາມາດຊ່ວຍ
ທ່ານຂຽນຄໍາຮ້ອງໄດ້. ພວກເຮົາຈະບອກທ່ານໂດຍການຂຽນເປັນລາຍລັກອັກສອນ ຖ້າວ່າພວກເຮົາປະຕິເສດຄໍາ
ຮ້ອງຂອງທ່ານ ແລະ ທ່ານກໍ່ມີສິດຕອບກັບຫາຄໍາປະຕິເສດຂອງພວກເຮົາ. ທ່ານ ຍັງມີສິດຂຽນຄໍາຮ້ອງ, ປະຕິ
ເສດ ແລະ ຖະແຫຼງການບໍ່ເຫັນດີ, ຖ້າມີ, ລວມທັງ ການເຜີຍແຜ່ບົດບັນທຶກຂອງທ່ານໃນອະນາຄົດ.

ບັນຊີ: ທ່ານມີສິດສອບຖາມລາຍການຂອງການເປີດເຜີຍໃດໜຶ່ງໃນຂໍ້ມູນຂອງທ່ານໃນກຸ່ມບັນທຶກທີ່ໄດ້ກຳນົດຂອງທ່ານ. ລາຍການດັ່ງກ່າວຈະບໍ່ມີການເປີດເຜີຍການປິ່ນປົວ, ລາຍຈ່າຍ, ຫຼື ການປະຕິບັດການເບິ່ງແຍງສຸຂະພາບ, ການເປີດເຜີຍແມ່ນມີໃຫ້ແກ່ທ່ານ ຫຼື ບຸກຄົນອື່ນທີ່ມີສ່ວນພົວພັນກັບການເບິ່ງແຍງທ່ານ ຫຼື ລາຍຈ່າຍໃນການເບິ່ງແຍງ. ຍັງບໍ່ລວມການເປີດເຜີຍກ່ອນຈະຮອດກຳນົດ 6 ປີ ກ່ອນວັນທີ່ຮຽກຮ້ອງ, ໂດຍອີງຕາມການອະນຸຍາດ, ຊຶ່ງເປັນສ່ວນໜຶ່ງໃນກຸ່ມຂໍ້ມູນທີ່ຈຳກັດ, ຕໍ່ສິ່ງອ່ານວຍຄວາມສະດວກທີ່ໄດ້ແກ້ໄຂໃຫ້ຖືກຕ້ອງ, ການເປີດເຜີຍແບບບັງເອີນ, ການເປີດເຜີຍຕໍ່ການຮັບປະກັນຄວາມປອດໄພລະດັບຊາດ ຫຼື ຂໍ້ມູນລັບ, ຫຼື ການເປີດເຜີຍກ່ອນວັນທີ 14 ເມສາ 2003. ຄຳຮ້ອງຂອງທ່ານຈະຕ້ອງໄດ້ຂຽນເປັນລາຍລັກອັກສອນ. ພວກເຮົາສາມາດຊ່ວຍທ່ານຂຽນຄຳຮ້ອງໄດ້. ພວກເຮົາອາດຈະເກັບເງິນກັບທ່ານ ຖ້າທ່ານຂໍເອົາລາຍການຫຼາຍກວ່າໜຶ່ງຄັ້ງຕໍ່ 12 ເດືອນ.

ຂໍ້ຈຳກັດ: ທ່ານມີສິດສອບຖາມພວກເຮົາເພື່ອຈຳກັດຂໍ້ມູນຂອງທ່ານວ່າຈະຖືກນຳໃຊ້ ຫຼື ເປີດເຜີຍໄດ້ຊຳໃດ. ພວກເຮົາບໍ່ຖືກຮຽກຮ້ອງໃຫ້ຮັບຄຳຮ້ອງຂອງທ່ານ ແລະ ພວກເຮົາອາດຈະບໍ່ສາມາດເຮັດແນວນັ້ນໄດ້ແມ້ແຕ່ການຍົກເວັ້ນພຽງແຕ່ຄັ້ງດຽວ. ທ່ານອາດຈະຮຽກຮ້ອງໃຫ້ຂໍ້ມູນຂອງທ່ານບໍ່ໃຊ້ກັບແຜນສຸຂະພາບ ເມື່ອທ່ານ ຫຼື ມີບຸກຄົນໃນນາມທ່ານມາຈ່າຍຄ່າບໍລິການເຕັມ ແລະ ນຳໃຊ້ ຫຼື ເປີດເຜີຍ ແມ່ນສຳລັບການຈ່າຍເງິນ ຫຼື ດຳເນີນການເບິ່ງແຍງສຸຂະພາບ ແລະ ຖ້າບໍ່ດັ່ງນັ້ນກໍແມ່ນການຮຽກຮ້ອງຕາມກົດໝາຍ. ຄຳຮ້ອງຂອງທ່ານຈະຕ້ອງຂຽນເປັນລາຍລັກອັກສອນ. ພວກເຮົາສາມາດຊ່ວຍທ່ານຂຽນຄຳຮ້ອງໄດ້.

ການສື່ສານທີ່ເປັນຄວາມລັບ: ທ່ານມີສິດຂໍໃຫ້ພວກເຮົາສື່ສານກັບທ່ານຢູ່ສະຖານທີ່ໃດໜຶ່ງ ໃນຮູບແບບໃດໜຶ່ງ. ທ່ານຕ້ອງລະບຸວ່າທ່ານ ຕ້ອງການໃຫ້ຕິດຕໍ່ໄດ້ແນວໃດ ຫຼື ຢູ່ໃສ. ຕົວຢ່າງ, ທ່ານສາມາດຂໍໃຫ້ພວກເຮົາຕິດຕໍ່ຫາທ່ານຢູ່ບ່ອນເຮັດວຽກເທົ່ານັ້ນ. ພວກເຮົາຈະອ່ານວຍຄວາມສະດວກຕາມການຮຽກຮ້ອງທີ່ສົມເຫດສົມຜົນ.

ຂໍ້ສັງເກດ: ທ່ານມີສິດໄດ້ຮັບສຳນືກທີ່ເປັນເຈ້ຍຂອງແຈ້ງການນີ້ສະບັບໜຶ່ງຕາມການຮ້ອງຂໍ. ແຈ້ງການສະບັບນີ້ສາມາດໃຫ້ເປັນພາສາອື່ນ ແລະ ເປັນຮູບແບບອື່ນ.

ແຈ້ງການທີ່ມີຊ່ອງຫວ່າງ: ທ່ານມີສິດໄດ້ຮັບແຈ້ງການເມື່ອພວກເຮົາພົບເຫັນຊ່ອງຫວ່າງຂອງຂໍ້ມູນ ທີ່ບໍ່ຮັບປະກັນ.

ການຮ້ອງທຸກ: ທ່ານມີສິດອິ້ນເອກະສານຮ້ອງທຸກ ຖ້າທ່ານເຊື່ອວ່າ ທ່ານຖືກລ່ວງລະເມີດສິດທິສ່ວນບຸກຄົນ. ທ່ານສາມາດອິ້ນເອກະສານຮ້ອງທຸກກັບ ເຈົ້າໜ້າທີ່ຮັບຜິດຊອບສ່ວນບຸກຄົນ ຫຼື ກັບກອງເລຂາຂອງພະແນກບໍລິການມະນຸດ ແລະ ສຸຂະພາບຂອງສະຫະລັດ. ພວກເຮົາຈະບໍ່ໂຕ້ແຍ້ງທ່ານໃນການອິ້ນເອກະສານຮ້ອງທຸກ.

ພວກເຮົາສາມາດນຳໃຊ້ ແລະ ເປີດເຜີຍຂໍ້ມູນຂອງທ່ານໂດຍທີ່ທ່ານບໍ່ອະນຸຍາດໄດ້ແນວໃດ

ການປິ່ນປົວ: ທ່ານອາດຈະນຳໃຊ້ ຫຼື ເປີດເຜີຍຂໍ້ມູນຂອງທ່ານເທົ່າທີ່ຈຳເປັນ ເພື່ອສະໜອງການບໍລິການ ແລະ ປິ່ນປົວໃຫ້ທ່ານ. ຕົວຢ່າງ, ພວກເຮົາອາດຈະເປີດເຜີຍຂໍ້ມູນຂອງທ່ານຕໍ່ຜູ້ເບິ່ງແຍງສຸຂະພາບຄົນອື່ນ ທີ່ພົວພັນກັບການປິ່ນປົວຂອງທ່ານ.

ການຈ່າຍ: ພວກເຮົາອາດຈະນຳໃຊ້ ຫຼື ເປີດເຜີຍຂໍ້ມູນຂອງທ່ານເພື່ອເຮັດບິນ ຫຼື ຮັບລາຍຈ່າຍຈາກການ ບໍລິການທີ່ທ່ານໄດ້ຮັບ. ຕົວຢ່າງ, ເພື່ອອີ່ນຮຽກເກັບເງິນຄືນ.

ການດຳເນີນການເບິ່ງແຍງສຸຂະພາບ: ພວກເຮົາອາດຈະນຳໃຊ້ ຫຼື ເປີດເຜີຍຂໍ້ມູນຂອງທ່ານສຳລັບການດຳເນີນ ທາງທຸລະກິດ. ຕົວຢ່າງ, ພວກເຮົາອາດຈະນຳໃຊ້ຂໍ້ມູນຂອງທ່ານ ເຊື່ອມຕໍ່ກັບການປະຕິບັດການປະເມີນ ສຸຂະພາບ ແລະ ບັບປຸງກິດຈະກຳ ແລະ ສຳລັບການບໍລິການຄຸ້ມຄອງກໍລະນີ.

ການຈັດການເບິ່ງແຍງສຸຂະພາບທີ່ໄດ້ມີການຈັດສັນ: ພວກເຮົາເຂົ້າຮ່ວມໃນການຈັດການເບິ່ງແຍງສຸຂະພາບທີ່ ໄດ້ຮັບການຈັດແຈງ (OHCA) ແລະ ອາດຈະນຳໃຊ້ ຫຼື ເປີດເຜີຍຂໍ້ມູນຂອງທ່ານໃຫ້ແກ່ສະມາຊິກໃນການ ຈັດການເຫຼົ່ານັ້ນ ໂດຍປະຕິບັດຕາມກົດໝາຍວ່າດ້ວຍຄວາມເຊື່ອຖືໄດ້ ແລະ ການນຳໄປໃຊ້ໃນປະກັນ ສຸຂະພາບ (Health Insurance Portability and Accountability Act - HIPAA). ໃນບາງ ສະພາບການ, ພວກເຮົາໃຊ້ລະບົບ ແລະ ການບໍລິການຂອງສະມາຊິກ OHCA ສຳລັບການບັນທຶກສຸຂະພາບ ທາງເອເລັກໂຕຣນິກ ແລະ ການປະສານງານທີ່ມີການອ້າງອີງໃນການປິ່ນປົວ. ພວກເຮົາອາດຈະເອົາຂໍ້ມູນຂອງ ທ່ານໃຫ້ສະມາຊິກຂອງ OHCA ເພື່ອດຳເນີນການເບິ່ງແຍງສຸຂະພາບຮ່ວມກັນຂອງ OHCA.

ບຸກຄົນທີ່ມີສ່ວນພົວພັນກັບການເບິ່ງແຍງທ່ານ ຫຼື ລາຍຈ່າຍໃນການເບິ່ງແຍງທ່ານ: ພວກເຮົາອາດຈະນຳໃຊ້ ຫຼື ເປີດເຜີຍຂໍ້ມູນໃຫ້ແກ່ສະມາຊິກຂອງຄອບຄົວທ່ານ, ຕົວແທນຂອງບຸກຄົນ ຫຼື ບຸກຄົນອື່ນທີ່ມີສ່ວນພົວພັນໃນ ການເບິ່ງແຍງທ່ານ ຫຼື ລາຍຈ່າຍໃນການເບິ່ງແຍງ ຖ້າວ່າທ່ານອະນຸຍາດດ້ວຍປາກເປົ່າ ຫຼື ຖ້າບໍ່ຄັດຄ້ານ. ຖ້າ ທ່ານບໍ່ສາມາດຕັດສິນການເບິ່ງແຍງສຸຂະພາບດ້ວຍຕົວທ່ານເອງ, ພວກເຮົາອາດຈະເປີດເຜີຍຂໍ້ມູນຂອງທ່ານ ເທົ່າທີ່ຈຳເປັນ ຖ້າພວກເຮົາເຊື່ອວ່າມັນແມ່ນສິ່ງທີ່ທ່ານໄດ້ຮັບຜົນປະໂຫຍດສູງສຸດ.

ກິດຈະກຳສາທາລະນະສຸກ: ພວກເຮົາອາດຈະນຳໃຊ້ ຫຼື ເປີດເຜີຍຂໍ້ມູນກ່ຽວກັບທ່ານສຳລັບກິດຈະກຳສາທາລະນະ ສຸກ. ຕົວຢ່າງ, ການເປີດເຜີຍດ້ວຍຈຸດປະສົງຂອງການປ້ອງກັນ ຫຼື ຄວບຄຸມພະຍາດ, ການບາດເຈັບ, ພິການ, ການຖືກຂົ່ມເຫັງ ຫຼື ການເພີກເສີຍ. ກິດຈະກຳເຫຼົ່ານີ້ລວມມີ ກິດຈະກຳໃນການບໍລິຈາກ ອະໄວຍະວະ ຫຼື ເນື້ອ ເອື້ອ ແລະ ການບໍລິການບຸກຖ່າຍ, ກິດຈະກຳທີ່ດຳເນີນໂດຍຜູ້ສັນນະສູດຮ່າງກາຍຄົນຕາຍ, ຫົວໜ້າແພດ, ແລະ ຫົວໜ້າພິທີຝັງຄົນຕາຍ, ແລະ ກິດຈະກຳທີ່ຈຳເປັນ ເພື່ອຫຼີກລ່ຽງການຄຸກຄາມທີ່ຮ້າຍແຮງຕໍ່ສຸຂະພາບ ແລະ ຄວາມປອດໄພທີ່ກຳລັງຈະເກີດຂຶ້ນກັບທ່ານ ຫຼື ຄົນອື່ນ.

ກິດຈະກຳຂອງຄວາມຜິດພາດທາງດ້ານສຸຂະພາບ: ພວກເຮົາອາດຈະເປີດເຜີຍຂໍ້ມູນຕໍ່ຕົວແທນຄວາມຜິດພາດ ຕໍ່ສຸຂະພາບ. ບັນດາກິດຈະກຳຕ່າງໆລວມມີ ການກວດສອບ ແລະ ກວດກາສຳລັບລັດຖະບານ ເພື່ອ ຕິດຕາມກວດກາລະບົບປິ່ນປົວສຸຂະພາບ.

ການດຳເນີນການທາງດ້ານກົດໝາຍ: ພວກເຮົາອາດຈະເປີດເຜີຍຂໍ້ມູນກ່ຽວກັບທ່ານ ໂດຍການປະຕິບັດຕາມ ຄຳສັ່ງຂອງສານ, ໝາຍສານ, ການຮຽກຮ້ອງໃຫ້ມີການຊອກຄົ້ນ, ກິດຈະກຳກ່ຽວກັບຜົນປະໂຫຍດໃນການຊົດ ເຊີຍຂອງຄົນງານ, ຫຼື ຈຸດປະສົງທາງດ້ານກົດໝາຍອື່ນ.

ການບັງຄັບໃຊ້ທາງກົດໝາຍ: ພວກເຮົາອາດຈະເປີດເຜີຍຂໍ້ມູນກ່ຽວກັບທ່ານໃຫ້ແກ່ຕໍາຫລວດ ຫຼື ບຸກຄົນອື່ນ ຜູ້ທີ່ບັງຄັບໃຊ້ທາງດ້ານກົດໝາຍ ເມື່ອການເປີດເຜີຍນີ້ໄດ້ຖືກອະນຸຍາດ ຫຼື ຮຽກຮ້ອງຕາມກົດໝາຍ. ພວກເຮົາອາດຈະເປີດເຜີຍຂໍ້ມູນເພື່ອລາຍງານຄະດີອາຍາທາງດ້ານຊັບສິນຂອງພວກເຮົາ.

ການຄົ້ນຄ້ວາວິໄຈ: ໃນສະຖານະການໃດໜຶ່ງ, ພວກເຮົາອາດຈະນໍາໃຊ້ ແລະ ເປີດເຜີຍຂໍ້ມູນຂອງທ່ານເພື່ອການຄົ້ນຄ້ວາວິໄຈ ທີ່ໄດ້ຮັບຮອງໂດຍຄະນະກຳມະການທົບທວນກ່ຽວກັບສະຖາບັນ ຫຼື ຄະນະກຳມະການສ່ວນບຸກຄົນ ຫຼື ໂດຍຜ່ານການມອບອໍານາດທີ່ທ່ານໄດ້ເຊັນໃຫ້.

ຜູ້ທີ່ຖືກກັກໂຕ: ຖ້າທ່ານແມ່ນຜູ້ທີ່ຖືກກັກໂຕຢູ່ໃນຄຸກ ຫຼື ສະຖານທີ່ກັກຂັງ ຫຼື ພາຍໃຕ້ການຄຸ້ມຄອງຂອງການບັງຄັບກົດໝາຍ, ພວກເຮົາອາດຈະເປີດເຜີຍຂໍ້ມູນເທົ່າທີ່ຈໍາເປັນ ຫຼື ໄດ້ຮັບອະນຸຍາດຕາມກົດໝາຍ.

ຄູ່ຮ່ວມງານທາງດ້ານທຸລະກິດ: ໃນສະຖານະການໃດໜຶ່ງ, ພວກເຮົາອາດຈະຈໍາເປັນເປີດເຜີຍຂໍ້ມູນຂອງທ່ານໃຫ້ແກ່ຄູ່ຮ່ວມງານທາງດ້ານທຸລະກິດ, ເຊັ່ນ ນາຍແປພາສາ ຫຼື ຜູ້ທົບທວນປະກັນຄຸນນະພາບ, ເພື່ອໃຫ້ສາມາດດໍາເນີນການບໍລິການໃນນາມທ່ານໄດ້. ພວກເຮົາຈະຂຽນສັນຍາເປັນລາຍລັກອັກສອນ ກັບຄູ່ຮ່ວມງານທາງດ້ານທຸລະກິດ ທີ່ຕ້ອງການໃຫ້ມັນບ້ອງກັນຄວາມລັບຂອງຂໍ້ມູນທ່ານ ພາຍໃຕ້ການບົກບ້ອງຄວາມລັບຄືກັນ ທີ່ພວກເຮົາສະໜອງໃຫ້.

ກອງກຳລັງທະຫານ ແລະ ປະກັນໄພແຫ່ງຊາດ: ພວກເຮົາອາດຈະເປີດເຜີຍຂໍ້ມູນຂອງທ່ານ ຕາມການຮຽກຮ້ອງຂອງບຸກຄົນໃນກອງກຳລັງທະຫານ ຫຼື ເຈົ້າໜ້າທີ່ຂອງລັດຖະບານກາງ ທີ່ໄດ້ຮັບການອະນຸມັດສໍາລັບປະກັນໄພແຫ່ງຊາດ ແລະ ກິດຈະກຳຕ່າງໆກ່ຽວກັບໜ່ວຍງານລາດຊະການລັບ.

ຄວາມເລືອກໃນການບັນເທົາໄພພິບັດ: ຖ້າທ່ານບໍ່ຄັດຄ້ານ, ພວກເຮົາອາດຈະເປີດເຜີຍຂໍ້ມູນຂອງທ່ານ ຕໍ່ຜູ້ໃຫ້ບໍລິການປິ່ນປົວສຸຂະພາບອື່ນ ຫຼື ຜູ້ອື່ນທີ່ຊ່ວຍບັນເທົາໄພພິບັດ ເພື່ອປະສານງານໃນການປິ່ນປົວ. ພວກເຮົາອາດຈະເປີດເຜີຍຂໍ້ມູນຂອງທ່ານເທົ່າທີ່ຈໍາເປັນ ເພື່ອລະບຸ, ຫາທີ່ຕັ້ງ ແລະ ບອກກ່າວ ສະມາຊິກໃນຄອບຄົວ, ຜູ້ບົກຄອງ ຫຼື ບຸກຄົນອື່ນທີ່ຮັບຜິດຊອບການປິ່ນປົວ, ທີ່ຕັ້ງ, ເງື່ອນໄຂ ຫຼື ການເສຍຊີວິດຂອງທ່ານ.

ກຸ່ມຂໍ້ມູນທີ່ມີລັກສະນະຈໍາກັດ: ພວກເຮົາອາດຈະເປີດເຜີຍຂໍ້ມູນທີ່ມີລັກສະນະຈໍາກັດ ໃຫ້ແກ່ບຸກຄົນທີ່ສາມດ້ວຍຈຸດປະສົງຂອງ ການຄົ້ນຄ້ວາວິໄຈ, ສາທາລະນະສຸກ ຫຼື ການດໍາເນີນການເບິ່ງແຍງສຸຂະພາບ. ການເປີດເຜີຍນີ້ ຈະບໍ່ລວມຂໍ້ມູນຕ່າງໆ ທີ່ສາມາດຖືກນໍາໃຊ້ໃນການລະບຸຄວາມເປັນທ່ານໂດຍກົງ.

ການເປີດເຜີຍແບບບັງເອີນ: ການເປີດເຜີຍແບບບັງເອີນຂອງຂໍ້ມູນທ່ານອາດຈະເກີດຂຶ້ນຍ້ອນຜົນໄດ້ຮັບຂອງການໃຊ້ ແລະ ເປີດເຜີຍທີ່ສາມາດອະນຸຍາດໄດ້. ຕົວຢ່າງ, ຜູ້ເຂົ້າຢ້ຽມຢູ່ເຂດບໍລິການ ອາດຈະບັງເອີນໄດ້ຍິນຊື່ຂອງທ່ານຖືກເອີ້ນຢູ່ໃນຫ້ອງລໍຖ້າ.

ການຮຽກຮ້ອງ ຫຼື ອະນຸຍາດໃຫ້ຕາມກົດໝາຍ: ພວກເຮົາອາດຈະນໍາໃຊ້ ຫຼື ເປີດເຜີຍຂໍ້ມູນຂອງທ່ານ ເມື່ອໄດ້ຮັບການອະນຸຍາດ ຫຼື ຮຽກຮ້ອງຕາມກົດໝາຍຂອງ ລັດຖະບານກາງ, ລັດ ຫຼື ທ້ອງຖິ່ນ.

ການຕະຫຼາດ: ພວກເຮົາອາດຈະສື່ສານກັບທ່ານດ້ວຍການພະເຊີນໜ້າ ກ່ຽວກັບຜະລິດຕະພັນ ຫຼື ການບໍລິການ ທີ່ອາດຈະເຮັດໃຫ້ທ່ານສົນໃຈ ຫຼື ມອບຂອງຂ້ວນພິເສດເລັກນ້ອຍໃຫ້ທ່ານ. ຖ້າບໍ່ດັ່ງນັ້ນ, ພວກເຮົາຈະບໍ່ນຳໃຊ້ ຫຼື ເປີດເຜີຍຂໍ້ມູນຂອງທ່ານເພື່ອການຕະຫຼາດ ຖ້າທ່ານບໍ່ອະນຸຍາດ.

ການເປີດເຜີຍທີ່ຕ້ອງການໃຫ້ທ່ານອະນຸມັດເປັນລາຍລັກອັກສອນ

ກົດໝາຍອື່ນໆທີ່ບ້ອງກັນຂໍ້ມູນສຸຂະພາບ: ກົດໝາຍອື່ນໆອາດຈະຮຽກຮ້ອງການອະນຸຍາດທີ່ເປັນລາຍລັກ ອັກສອນຂອງທ່ານ ເພື່ອເປີດເຜີຍຂໍ້ມູນຂອງທ່ານກ່ຽວກັບ ການປິ່ນປົວສຸຂະພາບຈິດ, ອາການທໍລະມານຈາກ ການຕິດເຫຼົ້າ ແລະ ຢາເສບຕິດ, ການທົດສອບ ຫຼື ປິ່ນປົວພະຍາດເອສໄອວີ/ເອສ (HIV/AIDS), ແລະ ການ ທົດລອງສາຍພັນ. ພວກເຮົາຕ້ອງໄດ້ຮັບການອະນຸຍາດໃຫ້ນຳໃຊ້ ແລະ ເປີດເຜີຍຂໍ້ຄວາມຂອງການຟື້ນຟູ ສຸຂະພາບຈິດ ແລະ ການຂາຍຂໍ້ມູນຂອງທ່ານ.

ການນຳໃຊ້ ແລະ ເປີດເຜີຍເກີນກວ່າທີ່ໄດ້ຮັບອະນຸມັດເຫຼົ່ານັ້ນ ຈະຕ້ອງໄດ້ຮັບການອະນຸຍາດຈາກທ່ານເປັນລາຍ ລັກອັກສອນເທົ່ານັ້ນ. ຖ້າທ່ານອະນຸຍາດໃຫ້ພວກເຮົານຳໃຊ້ ຫຼື ເປີດເຜີຍຂໍ້ມູນຂອງທ່ານ, ທ່ານອາດຈະເຜີກ ຖອນການອະນຸຍາດດັ່ງກ່າວນັ້ນ, ໂດຍການຂຽນເປັນລາຍລັກອັກສອນ, ໄດ້ຕະຫຼອດເວລາ. ຖ້າທ່ານເຜີກຖອນ ການອະນຸຍາດຂອງທ່ານ, ພວກເຮົາຈະບໍ່ນຳໃຊ້ ຫຼື ເປີດເຜີຍຂໍ້ມູນຂອງທ່ານອີກຕໍ່ໄປ ດ້ວຍຈຸດປະສົງທີ່ໄດ້ຂຽນ ເປັນລາຍລັກອັກສອນເພື່ອເຜີກຖອນ. ການເຜີກຖອນຈະບໍ່ມີຜົນກະທົບຕໍ່ການເປີດເຜີຍທີ່ໄດ້ປະຕິບັດຜ່ານມາ ໃນຄວາມໄວ້ວາງໃຈໃນການອະນຸຍາດຂອງທ່ານ.

ສຳລັບຂໍ້ມູນເພີ່ມເຕີມ

ຖ້າທ່ານມີຄຳຖາມກ່ຽວກັບແຈ້ງການນີ້ ຫຼື ຕ້ອງການຂໍ້ມູນເພີ່ມເຕີມ, ກະລຸນາຕິດຕໍ່ຫາ *Multnomah County Privacy Officer, 421 SW Oak Street Suite 240, Portland, OR 97204* ຫຼື ໂທຫາ 503-988-3691.